
1 (2) 
 

 
 

Styrelsemöte 2022-01-19 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Anna Memmi, Johanna Bygdell, Johan Engström, Ulf Lindahl och Pelle 
Molin 
Tid och plats: 18:00-20:00 Teamsmöte 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet öppnat. 
 

2. Protokolljusterare 
Pelle valdes till justerare för mötet. 
 

3. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkänns. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2021-12-08 godkänns och läggs till handlingarna med följande noteringar: 

➢ Larmfrågan ska kollas upp mer. Städlista är på gång. Aktivitetslistan renskrives och läggs ut på 
hemsidan (liksom andra informationsblad). 

 
Styrelsen beslutade att 
Ulf skriver larmrutin efter att ha tagit reda på mer kring hur larmet fungerar. 
 

5. Ekonomi 
Johanna är klar med bokslutet för 2021 och ska i närtid träffa revisorerna. Plusresultat för HOK 
drygt 160.000 kr under 2021, varav den största delen kommer från Härnö Trail. Budgetunderlag 
inför kommande årsmöte gicks igenom noggrant. Eftersom HOK har gått med vinst under 2021 
lägger v i i budget för 2022 in rätt mycket pengar på t.ex. läger, klubbkläder, skoterinköp, möbler 
och eldragning, vilket förväntas ge ett minusresultat under 2022. 
 

6. Rekrytering kartkommitté, övriga kommittéer 
Styrelsen föreslår att en kartkommitté ersätter funktionen kartansvarig. Ny huvudansvarig till 
HittaUt-organisationen behövs.  
 
Styrelsen beslutade att 
Ulf kollar med olika kontakter i frågan om kartkommitté. 
 

7. Sponsring – klubben generellt samt Hitta Ut och Ica Maxi 
Anna tar på sig att ringa runt och agera sponsorsäljare. Ica Maxi är intresserad av att stödja klubben 
på olika sätt.  
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8. Övriga frågor 
Klubbmössa 
Förslag finns att ta fram och beställa en gemensam klubbmössa. 
 
Klubbdag på Vårdkasen 
Föreslås en dag i mars med t.ex. slalom och fika.  
 
Skidorientering 
12-13 februari 2022 (lördag + söndag) genomför HOK en större skidorienteringstävling. C:a 150-200 
deltagare/dag förväntas. DM i Skidorientering ingår i arrangemanget. Johan E är tävlingsledare, 
Torbjörn E är banläggare. 
 
Rekommendationer p.g.a. covid-19 
Aktuell rekommendationstext på hemsida/klubbstuga diskuterades. Just nu är den som står 
fortfarande aktuell. 
  

9. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
 
Fortsatt årsmötesplanering är huvudtema vid nästa styrelsemöte 16 feb 2022. Mötet flyttas från 
tidigare föreslagna datumet 9 feb. En motion från styrelsen är att ersättningspolicyn i samband med 
tävlingar justeras. Styrelsen tar vid nästa styrelsemöte även upp frågan om förslaget att stryka 
träningsavgiften. 
 

10. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi    Pelle Molin 
sekreterare   ordförande    justerare 


